
 

 

 
Utbildningsnämnden – 2022-05-12 
 
 
 
 
Till alla vårdnadshavare i åk.9 
 
 
Vi politiker i utbildningsnämnden ser möjligheterna för era barn, men vi ser även 
utmaningarna de står inför emellanåt. Vi tar vårt uppdrag på allvar och har därför 
senaste åren stöttat satsningar för bättre mående, högre måluppfyllelse (fler och 
högre betyg) och ökad trygghet. Långsiktiga satsningar skapar större skillnader, men 
vi behöver även tillsammans (politiker, skola, vårdnadshavare och elever) kraftsamla 
för att stötta och hjälpa eleverna här och nu för att i större utsträckning kunna nå 
målen och för att kunna söka till de nationella gymnasieprogrammen.  
 
Vi ser skolorna och lärarnas gedigna arbete och vi förstår att många elever kämpar 
för att lyckas. Vi når dock inte riktigt ända fram och inte så snabbt som vi önskar. Vi 
har därmed frågat skolorna vad som krävs här och nu för att stötta och hjälpa fler 
elever att kunna nå gymnasiebehörighet. Förhoppningsvis kan det skapa 
förutsättningar för att fler elever ska bli behöriga till de nationella programmen på 
gymnasiet nu till höstterminen 2022.  
 
Vi behöver göra detta tillsammans!  
 
Vi ger därmed förvaltningen och skolorna en större möjlighet ekonomiskt för att 
kunna genomföra alla flexibla, men kloka satsningar de kan fram till höstens intag, 
för att sista veckorna fram till sommaren, men även under lovskolan nå behörighet 
till gymnasiet. Vi önskar även att ni som vårdnadshavare kraftsamlar för att sista 
veckorna stötta ert barn extra mycket med till exempel grundläggande trygghet, 
omtanke och stöd med motivation och skolarbete.   
 
Vi tror på eleverna och på er vårdnadshavare! 
 
 
 
// En enig utbildningsnämnd i Ånge kommun 
 


